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Warszawa, 10 listopada 2023 r. 

 

Sz. P. Katarzyna Sójka 
Minister Zdrowia  

 

Szanowna Pani Minister, 

w załączeniu pozwalamy sobie przekazać do wiadomości kolejne pismo dotyczące opieszałości 
ministerstwa zdrowia w rozwiązywaniu problemów wynikających z wdrażania 
znowelizowanej ustawy refundacyjnej. 

Dotyczy to po pierwsze, kwestii związanych z właściwym stosowaniem przepisów ustawy 
wprowadzających preferencje dla leków wytwarzanych w Polsce lub z polskiego API - jako 
mechanizmu wzmacniającego bezpieczeństwo lekowe polskich pacjentów. 

Po drugie, niezrozumiałej dla środowiska krajowych producentów, a przede wszystkim 
pacjentów, braku realizacji przez Ministra Zdrowia przepisu, który od 1 listopada 2023 r. miał 
gwarantować pacjentom polskie leki w obniżonej o 10 % odpłatności lub 15 % w przypadku 
gdy lek wytwarzany był z polskiego API. 

Pismo, które kierujemy do ministra Macieja Miłkowskiego jest kolejnym apelem naszego 
środowiska o jak najszybsze rozwiązanie spraw, które warunkują realizację obowiązków  
i uprawnień wynikających z nowelizacji ustawy refundacyjnej. 

 

 

Z poważaniem, 

 

Krzysztof Kopeć,  
Prezes PZPPF  

Krajowi Producenci Leków 

 Irena Rej,  
Prezes  

Izby Gospodarczej 
„Farmacja Polska” 

 

     Paulina Skowrońska, 
Dyrektor POLFARMED  

 

 


